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Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 9 mei 2023 
 
Aanwezig:  
Voorzitter R. Vlecken (burgemeester) 
Fractievoorzitters J. Kleinmoedig (Weert Lokaal), T. van Gemert (VVD), P. Scholten (DUS 

Weert, plv.), H. Stals (CDA, plv.), P. v.d. Vegt (D66), L. Heuvelmans (PvdA),  
T. Karg (GroenLinks) 

Griffier M. Wolfs-Corten 
Secretaris  A. Vrijenhoek 

 
Afwezig: 
Fractievoorzitters C. Beenders-Van Dooren (DUS Weert), P. Mols (CDA), H. van de Loo (fractie 

Van de Loo) 
 
 
1. Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  
 
2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium 23 maart 2023. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Evaluatie laatste commissie- en raadscyclus. 

Bij de laatste raadsvergadering op 19 april voelde de oppositie zich buiten spel gezet. De 
coalitie was niet bereid aan onderwerp aan de reguliere agenda toe te voegen, reden waarom 
er om een extra raadsvergadering is gevraagd. De raad had hiermee kunnen instemmen. 
Wellicht was het goed geweest als de fractievoorzitters vooraf bijeen waren gekomen. Er was 
een motie voorbereid maar deze werd niet ingediend. Het doel van de vergadering was niet 
duidelijk: de wethouder ter verantwoording roepen of vragen stellen over de stand van zaken. 
Het leek enkel om het laatste te gaan. Er had ook een interpellatiedebat aangevraagd kunnen 
worden. De burgemeester geeft aan dat dit vooraf met hem besproken had kunnen worden. 
Er wordt gesproken over een vragenuurtje voor de raad en de opmerking die de 
burgemeester daarover maakte.  
 
Het CDA stelt aan de orde een opmerking van een raadslid richting raadslid Mols toen het 
onderwerp Altweerterheide aan de orde kwam.  
 

4. Concept-draaiboek behandeling Kadernota 2024 met als variant het 
behandelvoorstel dat DUS Weert heeft opgesteld inzake de behandeling van de 
begroting 2024. 
DUS Weert licht het alternatieve voorstel toe. Het presidium geeft aan dat er toch behoefte 
bestaat om de moties en amendementen vooraf te zien. De burgemeester merkt op dat 
moties wel betrekking moeten hebben op de voorliggende stukken. Het vroege 
aanvangstijdstip in de variant van DUS Weert wordt niet wenselijk geacht. De andere 
onderwerpen dan de kadernota staan niet op het draaiboek van DUS Weert, waardoor het 
tijdschema wellicht niet haalbaar is.  
 
Afgesproken wordt het voorstel van DUS Weert te betrekken bij de begrotingsbehandeling. 
Dan is er ook een communicatieadviseur die de duiding op Weert FM kan geven. Het 
presidium vindt dat een goede toevoeging aan het draaiboek.  
 
Verder wordt afgesproken dat tijdig ingediende vragen van raads- en commissieleden over de 
stukken die op 6 juli behandeld worden binnen 5 werkdagen worden beantwoord.  

 
5. Projectplan ideeënmarkt. 

De griffier licht het projectplan toe. Dit is samen met team communicatie opgesteld en 
besproken met de voorzitter, Peter Mols. Een idee van een inwoner of instelling kan door 
meerdere fracties worden opgepakt. Er wordt vastgelegd welke fracties aan een idee worden 
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gekoppeld. Het overzicht zal periodiek in het presidium worden besproken. Er wordt geen 
minimumaantal deelnemers gehanteerd; de ideeënmarkt gaat in ieder geval door. 
 

6. Initiatiefvoorstel gedragscodes bestuurlijke integriteit. 
Artikel 2.2 lid 3 van de gedragscode voor de volksvertegenwoordigers wordt aangepast 
conform het voorstel van het CDA. Het wordt niet wenselijk geacht raadsleden te verplichten 
een financieel of zakelijk belang in ondernemingen waarmee de gemeente Weert zaken doet 
aan het presidium te melden als een dergelijk belang betrokken is bij een onderwerp dat aan 
de orde komt in een raadscommissie en/of de raad. Een raadslid heeft altijd die mogelijkheid, 
maar kan er ook voor kiezen dit met de burgemeester te bespreken. Het raadsvoorstel kan 
met die aanpassing in procedure worden gebracht.  
 

7. Fractievoorzitterschap Weert Lokaal. 
Weert Lokaal licht de systematiek die zij hanteren toe. Er is een taakverdeling gemaakt. 
Bovendien mag elk raadslid als toehoorder een openbare vergadering van het presidium 
bijwonen. Vanuit het presidium wordt gewezen op het belang van continuïteit in het 
presidium. De burgemeester wijst erop dat slechts één persoon in het presidium de fractie 
kan vertegenwoordigen.  
 

8. Werkdruk verlagen. 
Weert Lokaal geeft aan dat de mogelijkheid moet bestaan om over de werkdruk te spreken 
als daar behoefte aan bestaat. Vanuit de andere fracties wordt aangegeven dat er binnen 
fracties een taakverdeling wordt gemaakt. Het is nodig om keuzes te maken. De 
vergadercyclus wordt vóór het zomerreces geëvalueerd.  
 

9. Stellen van technische vragen in de rondvraag. 
De burgemeester licht het openbare vragenuurtje voorafgaand aan een raadsvergadering toe. 
Het vervangt de rondvraag in de commissies niet. In het vragenuurtje kunnen vragen gesteld 
worden over onderwerpen die op de raadsagenda voor die avond staan, maar ook over 
andere onderwerpen. Als vragen niet naar tevredenheid beantwoord worden kan in de 
raadsvergadering een motie worden ingediend. Een vragenuurtje gaat over actuele, urgente 
vragen en gaat daarom niet elke keer door. Afgesproken wordt dit te betrekken bij het nieuwe 
RvO. Bezien wordt dan hoe om te gaan met de gasten van de raad en het aanvangstijdstip 
van het vragenuurtje (18.30 uur, 19.00 uur of 19.30 uur).  

 
10. Rondvraag en sluiting.  
 Er wordt gesproken over de verhuizing van raadslid Henderikx. 
 De griffier vraagt de fractievoorzitters om alvast in de fracties te spreken over de ervaringen 

met de vergadercyclus. Deze kunnen alvast naar haar toegestuurd worden, zodat deze 
kunnen worden meegenomen in de memo ten behoeve van de evaluatie.  

 De tekst van de richtlijn gebruik vergaderruimten wordt enigszins aangepast, zodat duidelijk 
wordt dat deze niet gebruikt kunnen worden voor ledenvergaderingen. 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur onder dankzegging aan de aanwezigen. 


